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 سعیدرضا امیرآبادی- گروه گزارش

پروژه های شهرداری شیراز با حمایت شورای اسلامی شهر در سفر ریاست جمهور 
و هیئت دولت به استان فارس بر مدار بهره برداری و سازندگی قرار گرفتند.

آیین افتتــاح و آغاز عملیات اجرایی ۶۲ پــروژه حمل ونقل و ترافیکی، خدمات 
شــهری، فرهنگی، اجتماعی و زیست محیطی شهرداری شــیراز با اعتبار بیش 
از ۲۱۷۰۰ میلیارد تومان مشــتمل بر بهره بــرداری از پروژه های بازار پروتئین و 
پردیس سینمایی »استاد امین تارخ« و جمعی دیگر از طرح های مهم و تأثیرگذار 
شــهری با حضور وزیر کشــور، رئیس و جمعی از اعضای شورای اسلامی شهر 
شــیراز، شهردار کلان شهر شــیراز، جمعی از نمایندگان مردم شیراز و زرقان در 
مجلس شــورای اسلامی، معاونان استاندار فارس، جمعی از مسئولان کشوری و 

مدیران استانی با همراهی اصحاب رسانه برگزار شد.
 تقدیر وزیر کشور از تلاش های شهرداری شیراز

در این مراسم وزیر کشور با تقدیر از شهردار، اعضای شورای اسلامی شهر شیراز 
و دیگر مســئولان استان فارس، گفت: تســریع در اجرای پروژه های شهری در 

شیراز قابل تقدیر است.
احمد وحیــدی در آیین افتتاح و آغاز عملیات اجرایــی ۶۲ پروژه حمل ونقل و 
ترافیکی، خدمات شهری، فرهنگی، اجتماعی و زیست محیطی شهرداری شیراز 
به ارزش بیش از ۲۱ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان اظهار کرد: اسامی، مسئولیت آور 
است و براساس عنوانی که رهبر معظم انقلاب اسلامی به شهر شیراز دادند، بسیار 
مســئولیت را ســنگین کرده که بخش زیادی از این مسئولیت به عهده شورای 
اسلامی شهر و شهرداری است تا شهر را در تراز سومین حرم اهل بیت)ع( بسازند 

و به حجم زیادی از زائران خدمات رسانی کنند.
او با تقدیر از شــهردار، اعضای شورای اســلامی این کلان شهر و دیگر مسئولان 
اســتان فارس، گفت: تســریع در اجرای پروژه های شهری در شیراز قابل تقدیر 

است.
وزیر کشــور با بیان اینکه هماهنگی، خوش فکر بودن، داشــتن همت بلند و کار 
جهادی یک مجموعه موجب کاهش زمان اجرای پروژه ها می شــود، عنوان کرد: 

پروژه های امروز شهرداری شیراز ارزشمند بودند.
 پروژه ها حلال مشکلات مردم باشد

وحیدی خطاب به مدیران شهری کلان شهر شیراز تأکید کرد: پروژه های انتخابی 
باید برای متن جامعه کارساز و حلال مشکلات مردم باشد.

مقام عالی وزارت کشــور همچنین با بیان اینکه برای یک شهر فرهنگی همانند 
شیراز باید این مهم مد نظر باشد که موارد کمبود زیستی و بهداشتی در دستور 
کار قرار گیرد، گفت: یکی از اولویت های یک شــهر فرهنگی باید رفع مشکلات 

فاضلاب آن باشد؛ نشان داده شود و تراز یک شهر فرهنگی محقق شود.
وحیدی ادامه داد: ســرانه فضای سبز به طور عمومی باید بیش از ۱۵ متر باشد، 
اما برای شیراز کم اســت و اجازه داده نشود که در سرانه این کلان شهر به عدد 

خاصی بسنده شود.
وزیر کشور به افتتاح پردیس سینمایی »استاد امین تارخ« به ارزش ۳۰۰ میلیارد 
تومان که در این مراسم به بهره برداری رسید، هم اشاره و بیان کرد: شیراز، شهر 
فرهنگی است، پس باید با جمع آوری هنرمندان زبده و ارزشمند، محتوای ارزنده 
و فاخری از این سینما تولید شود. ا و همچنین خاطر نشان کرد: شیراز با توجه به 

حجم اقدامات فرهنگی، نیازمند داشتن سازمان فرهنگی مجزاست.
وحیــدی با تأکید بر این موضوع که شــیراز باید نمادی از ظرفیت های فرهنگی 
بزرگ آن باشــد، تصریح کرد: نســل جدید باید با این فرهنگ غنی آشنا شود؛ 
چراکه شیراز را می توان یک شهر تراز فرهنگی کرد، چون سرشار از فرهیختگی 
اســت؛ البته نباید هوشمند شدن این کلان شهر را هم فراموش کرد. او در بخش 
پایانی ســخنان خود با بیان اینکه ظرفیت های ســازندگی در کشور فعال است 
و تنها طی هفته دولت امســال ۳۰ هزار پروژه افتتاح شــد، گفت: برنامه توفنده 
سازندگی در کشور گســترده است و بنابراین تلاش های سخیف معاندین راه به 

جایی نمی برد.
 عملیات عمرانی در شیراز تداوم دارد

در ادامه این مراسم شهردار شیراز گفت: ۶۲ پروژه حمل ونقل و ترافیکی، خدمات 
شــهری، فرهنگی، اجتماعی و زیست محیطی به ارزش بیش از ۲۱ هزار و ۷۰۰ 
میلیارد تومان توسط شهرداری این کلان شهر به افتتاح و بهره برداری رسید و یا 

عملیات اجرایی آنها  آغاز شد.
محمدحسن اسدی هم زمان با افتتاح و آغاز عملیات اجرایی ۶۲ پروژه حمل ونقل 
و ترافیکی، خدمات شــهری، فرهنگی، اجتماعی و زیست محیطی به ارزش بیش 
از ۲۱ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان و افتتاح پردیس سینمایی »استاد امین تارخ« 
به اعتبار ۳۰۰ میلیارد تومان با حضور وزیر کشــور گفت: امروز با اعتبار ۲۱ هزار 
و ۷۰۰ میلیارد تومان ۶۲ پــروژه بهره برداری، افتتاح و عملیات اجرایی آن آغاز 
می شــود که ۴۱ پروژه به ارزش ۴ هــزار و ۸۴۵ میلیارد تومان به بهره برداری و 

افتتاح رسید.
او با اشاره به برخی از پروژه ها ازجمله سینما »استاد امین تارخ« و افتتاح بازارچه 
بزرگ پروتئین، هم گفــت: دیگر پروژه ها مانند اتمام عملیات لوله گذاری دروازه 

قرآن با گذشــت بیش از ۴ سال از سیل مهیب سال ۹۸،  تعریض و مقاوم سازی 
پل پیرنیا که به یک تهدید تبدیل شده بود، پروژه آب نمای هوشنمد در بوستان 

آزادی و دیگر پروژه های خرد و کلان این کلان شهر را شاهد بودیم.
شــهردار شیراز با اشــاره به اینکه در این کلان شهر با پشتیبانی همه مسئولان، 
امام جمعه شــیراز، استاندار فارس، اعضای شــورای اسلامی شهر، دستگاه های 
خدمات رســان و ... در  فضایی خوب مشــغول به کار هستیم، یادآور شد: از این 
جهت هم دلی و همراهی خوبی در مجموعه مدیریت شهری شیراز شاهد هستیم.

 پاسخ گویی ملی به نیازهای شیراز
اسدی در ادامه با اشاره به اینکه شهر شیراز در مقایسه با کلان شهرهایی همچون 
کرج، تبریز، قم، اصفهان و ... خطوط ریلی را امروز در شهر شیراز به جد آغاز کرده 
اســت، اظهار کرد: در برخی از جهات نیاز به حمایت دولت و شخص وزیر کشور 
داریم و امروز مشکل ما در مترو بحث واگن است، چنانچه سرفاصله در خط یک 
۱۵ دقیقه و در خط ۲ هم۳۰ دقیقه است؛  این برای مردم شیراز پذیرفته نیست 

و باید در این موضوع دولت کمک کند.
او خاطر نشــان کرد: خوشــبختانه دولت در زمینه توسعه حمل ونقل عمومی و 
اتوبوس کمک و همراهی خوبی با شــهر شیراز داشته است، اما انتظار ما بیشتر 
اســت. این مقام ارشد مدیریت شهری شــیراز یادآور شد: مکان پردیس سینما 

»اســتاد تارخ« را شهردار سابق شیراز آغاز کرد و بازار پروتئین را شهردار اسبق 
شیراز آغاز به کار کرده بود که امروز به نتیجه رسید و به این جهت از شهرداران 

سابق و اسبق تشکر می کنم.
 پهنه شیراز گارگاه بزرگ سازندگی

در ادامه این مراســم رئیس شــورای اسلامی شهر شــیراز گفت: فعالیت ها در 
شــهرداری به گونه ای است که مدعی هستیم در هر جای شهر شیراز در فاصله 

کمتر از یک کیلومتر یک پروژه عمرانی درحال اجراست.

سید ابراهیم حسینی در آیین افتتاح و آغاز عملیات اجرایی ۶۲ پروژه حمل ونقل 
و ترافیکی، خدمات شــهری، فرهنگی، اجتماعی و زیست محیطی به ارزش بیش 
از ۲۱ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان، عنوان کرد: شــیراز به تعبیر نماینده ولی  فقیه 
در فارس، جهان شــهر و شهر آماده پیشرفت در ابعاد مختلف است؛ خوشبختانه 
اعضای شورای اسلامی شهر نگاه جهانی و همت بزرگی دارند و می خواهند با نگاه 

جهانی کار منطقه ای انجام دهند.
ا و بیان کرد: فعالیت ها در شهرداری به گونه ای است که مدعی هستیم در هر جای 

شهر شیراز در فاصله کمتر از یک کیلومتر یک پروژه عمرانی درحال اجراست.
رئیس شــورای اسلامی شــهر خطاب به وزیر کشــور گفت: انتظار داریم برای 
برنامه های بزرگ اندیشــه و حرکت های بزرگی را شــاهد باشــیم و به شــورا و 

شهرداری شیراز برای پیشرفت و حرکت رو به جلو کمک شود.

 جایگاه ارشمند شیراز در برنامه هفتم توسعه
حسینی با اشاره به فرموده رهبر معظم انقلاب و نام گذاری شیراز به عنوان سومین 
حرم اهل  بیت)ع( اظهار کرد: معرفی شــیراز به عنوان سومین حرم اهل  بیت)ع( 
باید در برنامه ها و بودجه ها دیده شود و پیشنهاد می شود در برنامه هفتم توسعه 
برنامه ای برای ارتقای جایگاه شیراز به عنوان سومین حرم اهل بیت)ع( دیده شود.
او با اشاره به تصویب و ابلاغ قانون درآمدهای پایدار شهرداری عنوان کرد: مکمل 
این قانون، مدیریت یکپارچه شهرداری است و در حال حاضر برای اجرای برخی 
از پروژه مشــکلاتی داریم؛ اگر این زیرســاخت ها فراهم شود می توانیم در شهر 

شیراز بهتر کار کنیم.
حســینی تصریح کرد: شیراز گذشته و آینده روشنی را دارد و انتظار است برای 

مدیریت فکری و اجرایی آن کمک شود.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه بازار بزرگ پروتئین زمانی از 
طریق اوراق مشــارکت ساخته شــد و درحال حاضر اعتبار آن بیش از ۳ هزار  و 
۵۰۰ میلیارد تومان اســت، خاطر نشان کرد: در این مسئله باید کمک شود تا با 
همکاری، شــهر شیراز را آن طور که شایســته مردم است، بسازیم و اگرچه  این 

پروژه ها شایسته مردم شیراز بود، اما شایستگی مردم بیشتر است.
 خط چهارم مترو کلید خورد

در ادامه این مراسم رئیس کمیسیون حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر 
شــیراز گفت: پروژه اتصال خطوط ۱ و ۴ مترو شــیراز در مجاورت حرم مطهر 
حضرت احمدبن موســی)ع( و در قلب معنوی کلان شهر شیراز و مرکزیت بافت 

تاریخی فرهنگی قرار گرفته شده است.
رضا محمدیان در آییــن آغاز عملیات اجرایی خط ارتباطی خطوط ۱ و ۴ مترو 
شــیراز بیان کرد: این پروژه در مجاورت حرم مطهر حضرت احمدبن موسی)ع( 
و در قلب معنوی کلان شــهر شیراز و در واقع در مرکزیت بافت تاریخی فرهنگی 
پیش بینی شده؛ در مناسبت های مختلف ملی و مذهبی ترافیک شدیدی حاکم 

است و رفت وآمد دچار مشکل می شود.
او خاطر نشان کرد: این خط ارتباطی که در واقع موجب اتصال به خط یک مترو 

می شود از ایستگاه زند آغاز شده و در ادامه به شاهزاده قاسم می رسد.
رئیس کمیسیون حمل ونقل، ترافیک و عمران شورای اسلامی شهر شیراز تصریح 

کرد: این خط ارتباطی موجب تســهیل در تردد و دسترســی سریع تر به بافت 
تاریخی می شود و در نهایت ترافیک این بخش مرکزی کلان شهر شیراز را کاهش 
خواهــد داد. محمدیان همچنین از پیش بینی اعتبار ۳ هــزار میلیارد تومانی و 
تصویب آن در شــورای این کلان شهر خبر داد و گفت: انتظار است دولت در این 

پروژه مشارکت داشته و آرزوی دیرینه مردم شیراز محقق شود.
 حمایت میریت شهری از اقتصاد خانوار

 مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری فارس در ادامه این مراسم گفت: 
طرح از مزرعه تا فروش در بازارچه های شهرداری شیراز با هدف کاهش نرخ تورم 

در شهر و کنترل و کاهش قیمت ها اجرا می شود.
مرتضی شــریفی در آیین افتتــاح بازار بزرگ پروتئین شــیراز به ارزش ۳۵۰۰ 
میلیارد تومان گفت: در راســتای دستور وزارت کشور و ابلاغیه های دریافت شده 

در راستای تحقق شــعار سال؛ با همکاری استانداری، شــورای اسلامی شهر و 
شهرداری شیراز جشنواره استانی هزار فروشگاه منتخب فارس و بازارچه هفت واره 
با ارائه تخفیف هایی در دستور کار قرار گرفت. او خاطر نشان کرد: این دو برنامه 
با همکاری اســتانداری است که جشنواره هزار فروشگاه منتخب و فروشگاه ویژه 
است. مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس بیان کرد: برنامه دیگر 
طرح از مزرعه تا فروش اســت که در بازارچه های شــهرداری غرفه ها به صورت 
رایگان در اختیار تولیدکننده و عرضه مستقیم با هدف کاهش نرخ تورم در شهر 

و کنترل و کاهش قیمت ها قرار می گیرد ...

                          پروژه های شهرداری شیراز با حمایت شورای اسلامی شهر بر مدار بهره برداری و سازندگی قرار گرفتند

بازآفرینی تاریخی دروازه کازرون با بازار پروتئین

وزیر کشور:

 شيراز بايد نمادی از ظرفيت های 
فرهنگی باشد و  تسريع در اجرای 

پروژه ها قابل تقدير است

رئيس کميسيون حمل ونقل و ترافيک
 شورای اسلامی شهر شيراز: 

انتظار است دولت در اين پروژه 
مشاركت داشته و آرزوی ديرينه 

مردم شيراز محقق شود

رئيس کميسيون اقتصاد و سرمایه گذاری 
شورای اسلامی شهر شيراز: 

پروژه بازار بزرگ پروتئين از محل 
تأمين اعتبار حاصل از فروش اوراق 

مشاركت اجرايی شد

مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری فارس: 

طرح از مزرعه تا فروش در 
بازارچه های شهرداری شيراز با 

هدف كاهش قيمت ها اجرا می شود

رئيس شورای اسلامی شهر شيراز: 

در هر جای شهر شيراز در فاصله 
كمتر از يک كيلومتر يک پروژه 

عمرانی درحال اجراست

شهردار شيراز:

دولت در زمينه توسعه حمل ونقل 
عمومی  همراهی خوبی با شيراز 

داشته اما انتظار ما بيشتر است

ادامه در صفحه 5

عکاس: علی رضا پرویزی، شیرازنوین


